

Datum: 2025-04-14

Tid: kl 18.00-19.30

Plats: Klubbstugan Lötbodol

Närvarande:

Cecilia Trehn, ordförande
Carina Kronqvist, sekreterare (från p.6 b)
Pia Lundin, vice ordförande
Caroline Jansson Ling (från p.7)
Erika Bjureby
Gudrun Melander
Kjell Gustavsson
Eva Björk

Anmält förhinder:

Rolf Björk, kassör

1. Mötet öppnas

Cecilia hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

2. Fastställande av dagordning

Utsänd dagordning kompletterades med punkter under Övriga frågor.
Dagordningen fastställdes.

3. Val av justerare

Gudrun Melander valdes att justera protokollet.

4. Föregående protokoll

Protokoll från föregående styrelsemöte [2025-03-03](#) är justerat och publicerat på hemsidan.

Uppföljning av åtaganden/beslut från tidigare möten:

- Inköp av mobilt stängsel agility: *Erika och Kjell kommer att ordna det under vecka 16.*
- Kontaktlista styrelsen utskickad 250311

5. Ekonomisk rapport

Rolf har inför mötet lämnat en sammanfattande rapport inklusive balans- och resultatrapporter för perioden 1 januari – 31 mars.

Att notera är bl.a att klubben nu fått ekonomisk redovisning från SBK Tävling för samtliga tävlingar/prov under 2024, förutom MH 240406 och Appell Spår 240812.

6. Rapport från sektorer och övriga ansvarsområden

a) Utbildning (HUS)

Valpkurs pågående 4 anmälda.

Vardagslydnad 3 separata tillfällen med 20 anmälda men kan bli fler.
Grundkurs agility 12 anmälda, denna kurs är full
På kommande kurser ska deltagarna visa upp vaccinationsintyg och
medlemsbevis vid första tillfället.
Planerad instruktörsträff är planerad i juni.

Det är för närvarande liten efterfrågan på kurser.

b) Tävling (TÄS)

Första tävling genomförd med fina resultat. Appellspår och sök genomfördes
med flera uppflyttningar. Till 1 maj jobbar man nu för att så ihop funktionärer
till kök och spårläggning.

För det praktiska domarprovet för Eva B gäller att klubben har att arrangera
med hundar och förare då SBK kräver det. Vår första idé att genomföra
examination vid en officiell tävling var dessvärre inte möjlig.

Status gällande SBK Tävling: Alla tävlingar/prov för 2024 har nu status
"arkiverade", vilket innebär att resultaten är överförda till SKK.

c) Rasutveckling/MH (RUS)

Rapport från Anki om att det var ett fullbokat MH i helgen med 8 hundar och
vi hade fullt prov nu i helgen som gick. Det saknas figuranter för MH och Anki
har satt samman en text för att få in fler som är beredda att utbilda sig.

d) Stuga & område och Kök

Det behövs en dräneringsbrunn i planen för att transportera bort vatten och
undvika att marken blir vattensjuk. Man fyller botten i ett hål med sten för att
dränera, därefter täcka för att återskapa en användbar yta.

Köket är städad efter att proppar gått i vinter och orsakat att mat i frysbox
blivit förstörd. Dessvärre hade allt i en av frysarna inte gått att rädda och det
var väldigt illaluktande. Dialog om hur det ska förenkla att hålla köket rent, ex
att skura av golvet på ett enkelt sätt.

e) Medlem

12 nya medlemmar från januari månad netto. Mycket positivt.

f) Övriga

Rally, Gudrun Melander kommer gå utbildning som skrivare i maj månad.

7. Inkommande skrivelser

Se sidan 3.



Protokoll styrelsemöte

14 april 2025

Sid 3 (5)

• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-03-16 17:47	🚩	Ej lokalklubb
Inbjudan MT-Utbildning!		📎	
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-03-16 17:40	🚩	Rally
Fwd: Inbjudan DM Rally och lydnad Haninge BK		📎	Se separat punkt 12
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-03-12 16:08	🚩	Utskick info
Fwd: VB: Intresseanmälan domarutbildning Lydnad		📎	Sektorer
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-03-11 13:48	🚩	
Fwd: VB: Jag delar Inbjudan till patrullhundsDM 2025 med dig		📎	
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-03-05 16:49	🚩	
➡ Fwd: Regelrevidering Specialsök			
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-03-05 16:43	🚩	Sektorer skydd och tävlingssekr
➡ Fwd: VB: För utskick till klubbarna		📎	
• liselott gerdlin	2025-03-05 07:37	🚩	Gudrun M anm
➡ skrivarutbildning i SBK Stockholms distrikt		📎	Uppdatering?
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-02-28 17:39	🚩	Distrikt, klart
Membersite!			
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-02-28 16:44	🚩	
➡ Förslag till styrelse inklusive nomineringar		📎	
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-02-27 21:58	🚩	Sektorer
➡ Fwd: Utbildning domare räddningshund		📎	Styrelse
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-02-21 17:29	🚩	
Fwd: SBK Info februari 2025			Styrelse
• Information från Svenska Brukshundklubben	2025-02-20 22:56	🚩	Distrikt, klart
SBK Info februari 2025			
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-02-18 17:08	🚩	
➡ Fwd: Meddelande av GS-beslut gällande extra nomineringsperiod		📎	
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-02-17 10:38	🚩	
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	ons 14:12	🚩	Styrelse
➡ Fwd: Remissomgång nr 2 Regelrevidering 2027		📎	
• Katarina Swahn [Svenska Brukshundklubben]	2025-03-31 09:09	🚩	Se hemsida
Handlingar inför Brukshundklubbens kongress 2025			
• Payson	2025-03-27 10:23	🚩	Kassör, HUS
➡ Notis om retur/reklamation			

8. PM RUS – återkoppling av aktivitet i verksamhetsplanen

Se PM från Anki Lindholm RUS

Efterfrågar förtydligande gällande återbetalning efter återbud till MH. Styrelsens ståndpunkt är att SBK:s regelverk ska gälla och att tolkningar lokalt undviks men att vi på klubbens hemsida kan länka till gällande regler för återbud och SBKs hemsida.

9. Utbildning Första hjälpen/HLR

Erbjudande från Röda korset om att hålla utbildning för klubben (gratis).

Uppdatering i frågan – infopunkt

Göran återkommer med datum till hösten då vi i GTBK har mycket på agendan under våren. Han har också lovat att se till att lämplig lokal finns.

10. Förfrågan Gnesta Scoutkår

Önskemål har inkommit om att få låna träningsplan för övernattningsplan 10-11 maj.

Ingen vidare dialog i frågan har ägt rum men scoutkåren har lämnat positivt besked sedan tidigare.

11. Plats för agility

Förfrågan om placering av agility nedre eller övre planen

Flytt av agilityn är inte aktuellt i dagsläget, vi kommer istället att köpa in avskärmande nät för att aktiviteterna ska kunna genomföras på ett säkert sätt. Nätet kan tas ned och förvaras i boden vid ex gräsklippning.

12. Utbildning domare Lydnad

Catrin Englund har anmält intresse, beslutspunkt

Styrelsen tycker det är positivt att intresse finns och beslutar att gå vidare med önskemålet och att ordföranden skriver ett rekommendationsbrev.

Kostnaden för utbildningen är 1500 kronor.

13. Städdag Annandag Påsk 21 april

Planering och ansvar för aktiviteten. Kjell tar huvudansvar för arbetet ute.

Aktiviteter för dagen:

1. Kratta
2. Röja sly och kvistar runt hus och i gränser där gräs inte går att klippa.
3. Röja upp stigen till övre planen.
4. Samla ihop skräp för avhämtning
5. Reka för ev ommålning i köket

Arbetet startar kl 14:00 till 17:00

Carina och Elin fixar fika och ev korv.

14. Medlemsmöte i juni

Förslag föreläsare:

Första hjälpen för hund – Ulrika har bekant som kan vara aktuell, Cecilia tar dialog.

15. Övriga frågor

- a) **Sponsring** – diskussion om hur vi kan samordna dialog med sponsorer. Olika företag på förslag som ex Hemköp, Granngården och Djurcenter i Gnesta och Vagnhärad. Avstämning med Ingela Falk Jensen om att eventuellt vara samordnande.
- b) **Elektriker** – vi har haft flera avbrott i elinstallationer under vintern trots att Vattenfall har installerat nytt elskåp. Rekommendationen till klubben är en översyn för att undvika överbelastning och avbrott. Motorklubben har varit i kontakt med anledning av ett antal nya byggnader och installationer till sin verksamhet. Troligen är det en skarv eller ett brott på en ledning som också bidragit till att motorklubben nu inte har el alls. Förslaget är att vi samordnar föreningarnas behov. Carina, Cecilia och Kjell träffar motorklubbens representant för att gå igenom behoven.
- c) **Bänkar** – förslag att sätta upp enkla sittbänkar på berget för att göra det lite trevligt att kolla på tävlingarna vi arrangerar. Ev kan Valle hjälpa till och snickra en enkel variant. Eva kan ta dialog vidare och tar fram kostnadsförslag.

16. Mötet avslutas

Vid protokollet:
Carina Kronqvist

Justeras:

Cecilia Trehn, ordförande

Gudrun Melander, justerare